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Στη Βουλή  >  Ερώτηση  >  σχετικά με τον 
‘Κανονισμό Πυροπροστασίας Ακινήτων εντός και πλησίον δασικών εκτάσεων’ 

 
 

 

Αγαπητοί  φίλες  και  φίλοι, γειτόνισσες  και  γείτονες 
 
 

Σε συνέχεια της επιστολής του συλλόγου προς  τρία υπουργεία, της  κοινοποίησης 
προς τον Δήμο και της ενημέρωσης των  κατοίκων και των  φορέων της περιοχής  με  
την ανακοίνωσή μας η οποία  δημοσιεύτηκε και στο  site του συλλόγου μας,  ο 
βουλευτής Ανατολικής Αττικής  Γιώργος Καραμέρος  κατέθεσε  ερώτηση με θέμα 
«Γιατί η κυβέρνηση μετέτρεψε την εφαρμογή του Κανονισμού Πυροπροστασίας Ακινήτων 

σε τελεσίγραφο και νέο χαράτσι για τους πολίτες»,  σύμφωνα  με  την  κοινοβουλευτική 
διαδικασία, προς  τους τρείς υπουργούς   που είναι  συναρμόδιοι για τον 
«Κανονισμό Πυροπροστασίας Ακινήτων εντός και πλησίον δασικών εκτάσεων». 

Στην εν λόγω  ερώτηση  περιλαμβάνονται  πολλά από τα  επιχειρήματά μας, 
αναφορά στην πυρόπληκτη περιοχή μας και στην ανακοίνωση του συλλόγου μας . 

Το κείμενο της ερώτησης μας λάβαμε από το γραφείο του βουλευτή και υπάρχει, 
μπορείτε να το διαβάσετε στο σύνολό του, στο site του συλλόγου μας   soip.gr 
https://soip.gr/wp-content/uploads/2024/04/20240403-Καραμέρος-Γιατί-η-κυβέρνηση-
μετέτρεψε-την-εφαρμογή-του-Κανονισμού-Πυροπροστασίας-Ακινήτων-1.pdf 

Ο σύλλογος, όλα τα μέλη του ΔΣ και οι κάτοικοι, συνεχίζουμε την προσπάθεια επίλυσης 
των προβλημάτων που υπάρχουν και όσων δυστυχώς δημιουργούνται. 

Για το Διοικητικό Συμβούλιο 

Πρόεδρος      .    Γραμματέας  

 

         Ευσταθόπουλος Σωκράτης    Πετρόπουλος Αντώνης 
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